

CERTIFICATE OF ORIGIN, HEALTH & QUALITY

02.07.2018

To whom it may concern,
- Wen es betrifft -

I, the undersigned, in charge of the quality control of Schmees GmbH, hereby declare that all products of the formulation

Ich, der Unterzeichner, verantwortlich für die Qualitätskontrolle bei Schmees GmbH, erkläre hiermit, dass alle Produkte der Rezeptur

B10365 Bulkware Handcreme Granatapfel

do not contain any component that is harmful for human health and thus are fit for human health. The products are produced in accordance with the sanitary legislation of Germany and do **NOT** contain amounts of chemical, biological and radio activity residues which exceed the regulated levels.

keinen Bestandteil enthalten, der für die menschliche Gesundheit schädlich ist, und folglich für die menschliche Gesundheit geeignet sind. Die Produkte werden entsprechend deutscher Gesundheitsgesetzgebung produziert und enthalten **KEINE** Mengen an chemischen, biologischen und Radioaktivitätsrückständen, die die festgelegten Werte überschreiten.

SPECIFICATIONS

- Aqua
- Helianthus Annuus Seed Oil
- Glycerin
- Cetyl Alcohol
- Glyceryl Stearate SE
- Stearic Acid
- Caprylic/Capric Triglyceride
- Panthenol
- Punica Granatum Seed Oil
- Phenoxyethanol
- Butyrospermum Parkii Butter
- Tocopheryl Acetate
- Carbomer
- Parfum
- Allantoin
- Sodium Hydroxide
- Ethylhexylglycerin

Expire Date: > 30 month's
Country of origin: Germany